



Paraît le lundi matin

Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Deuxième année No. 19
Second year - , ,

12 Juin 1905
June

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
" LA GAZETTE MUNICIPALE "
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
" The Municipal Gazette "
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DE L'INCINERATION

INCINERATION COMMITTEE

Compte-rendu de l'assemblée du 29 mai

Report of Meeting held the 29th of May.

Présents: MM. les échevins Lavallée, Turner, Duquette, Gallery, Ricard, Wilson et Lemay.

—M. le Dr Maurice, qui a obtenu un congé pour aller en Europe, demande que son salaire lui soit payé jusqu'au 1er juillet.

Résolu: D'acquiescer à cette demande.

—Le Surintendant fait rapport qu'il a envoyé sept chevaux au pâturage.

Approuvé.

—La liste des crédits supplémentaires requis par le département est approuvée telle que soumise.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que la somme de \$126.90 étant le produit de la vente de certains vieux chevaux, soit ajouté au crédit du département, pour achat de chevaux.

—Soumise une lettre du département des réclamations, référant à cette Commission la réclamation de M. Alfred Dupré, pour le paiement de son salaire durant le temps qu'il a été malade des suites d'un accident dont il a été victime, paraît-il, pendant qu'il travaillait pour le département de l'Incineration.

Déposée sur le bureau.

—Sur la recommandation du Surintendant, il est

Résolu: Que le salaire des six hommes d'écurie de nuit et de jour soit réajusté, afin de les mettre sur un pied d'égalité avec les journaliers du département en leur donnant le même salaire par jour de travail.

—Soumis un rapport du contremaître Turner, en date du 27 mai, informant la Commission qu'un employé du nom de Xavier Desrochers s'est blessé en travaillant.

Déposé sur le bureau.

—Soumise et lue une lettre des exécuteurs-testamentaires de la succession Henry Hogan, au sujet de l'installation d'écuries et de sas que la Cité se propose d'ériger au nord du quartier Ste-Marie, sur des terrains qui lui sont offerts en vente dans le voisinage des terrains qui leur appartiennent et ils demandent d'être entendus à ce sujet.

Present: Ald. Lavallée, chairman, Turner, Duquette, Gallery, Ricard, Wilson and Lemay.

—Dr Maurice, who had obtained a holiday to go to Europe, asked that his salary be paid up to the 1st of July..

Resolved: To grant such request.

—The Superintendent made a report stating he had sent seven horses to pasture.

Approved.

—The list made for the supplementary appropriations required by the department was approved of, as submitted.

Resolved: To report to Council recommending that the sum of \$126.90, being the proceeds of the sale of certain old horses, be added to the department's appropriation for purchasing horses.

—Submitted a letter from the Claims Department, referring to this Committee Mr. Alfred Dupré's claim for the payment of his salary during the time he was sick, said sickness being caused by an accident which happened, it appears while he was working for the Incineration Department.

Laid on the table.

—On the recommendation of the Superintendent, it was

Resolved: That the stablemen's salary, for night and day duty, be readjusted in order to put them on an equal footing with the laborers of the department by giving them the same salary for a day's work.

—Submitted a report from foreman Turner, informing the Committee that an employee named Xavier Desrochers was hurt while working.

Left on the table.

—Submitted and read a letter from the executors of the estate Henry Hogan, asking to be heard anent the building of stables and sifters which the City intended to put up in the northern part of St. Mary's Ward, on land which has been offered for sale to the Committee.